
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne 7. 10. 2008 
 
Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Švec, doc. Eisenmann,  doc.  
                  Jeřábek, doc. Hajer, prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková.       
   
1.   Děkan informoval z jednání kolegia rektorky: 

-    kvestor informoval o nových pravidlech nákupu služebních vozidel, nová auta 
nebudou pořizována ze společného FRIMu UJEP jako dosud, ale fakulty si nákup 
budou financovat z vlastních prostředků FRIM, 

-    dne 15. 10. 2008 v 10 hodin na PřF přijede pracovní skupina Akreditační komise ve 
složení 7 členů AK a 1 student. Katedry si připraví k nahlédnutí závěrečné práce 
studentů včetně posudků, aktuální personální zajištění výuky, kopie složení komisí 
SZZ a  zápisů z Oborové rady budou k dispozici na studijním oddělení, 

-    k ediční činnosti vyšla nová směrnice rektorky č. 9/2008, nebudou vydávány sborníky, 
bude zpřísněný výběr do Acta Universitatis, 

-    na přípravu projektů do OP VaVpI rektorát přijme dalšího pracovníka, 
-    v OP VK bylo podáno celkem 5 projektů, děkan poděkoval všem za přípravu těchto 

projektů, 
-    platí nové směrnice č. 8/2008,  příkaz rektorky č. 4/2008, dodatek č. 1 směrnice č. 

6/2008,  
-    kampus Kampus? - příští týden proběhne kolaudace budovy FUD, financování dalších 

budov je nejasné, ministr Liška nesplnil termín předložení návrhu vládě na budoucí 
financování kampusu, 

-    v roce 2009 bude 140. výročí úmrtí J. E. Purkyně, 
-    od července 2008 platí mezinárodní smlouva o uznávání vzdělání a titulů mezi ČR a 

Spolkovou republikou Německo, 
-    veletrh vzdělávání Gaudeamus Praha proběhne již v lednu 2009 (27. a 28. 1. 2009), 

kolegium odsouhlasilo účast PřF, 
-    návrhy na stipendia primátora, starostů městských obvodů Ústí nad Labem, ředitelů 

podniků, generálního ředitele AGC Flat Glass Czech za nejlepší bakalářskou práci a 
ředitele ZPMV za nejlepší diplomové a bakalářské práce posílat do 30. 10. 2008 na 
studijní oddělení PřF, 

-    apel na využívání prostředků z ERASMU, 
-    na webu UJEP je zveřejněn seznam kurzů v AJ probíhajících na UJEP, 
-    prorektorka Vomáčková informovala o existenci smlouvy s Vietnamskou republikou 

ohledně možnosti studia Vietnamců na naší univerzitě, 
-    aktualizován grant AGC Flat a.s. – jsou zvýšené finanční prostředky, 
-    ekonomický časopis E+M Fakulty sociálně ekonomické byl zařazen mezi impaktované 
časopisy. 

2. Děkan informoval: 
- Katedra matematiky je přestěhovná do Klíšské ulice 30, děkan poděkoval vedoucímu 

katedry, pracovníkům katedry matematiky, tajemníkovi a proděkanovi Balejovi za 
zvládnutí stěhování za ztížených podmínek,  

- v tomto týdnu proběhne stěhování studijního oddělení, následně stěhování laboratoře 
biologie a studovny katedry informatiky, 

- v souvislosti se stěhováním mohou ostatní katedry využít zbylý nábytek k vlastním 
potřebám, 

- v budově Chemingu vzniká laboratoř GIS katedry geografie, 
- AK – na zářijovém zasedání nám Akreditační komise schválila nový bakalářský obor 

„Matematická informatika“ , další 2 obory byly odloženy, děkan poblahopřál katedře 
matematiky, 

- v nejbližší době bude vypsáno vývěrové řízení na pozici PR manažera, dr. Dvorníková 
na vlastní žádost odchází 



- na pondělí 27. 10. 2008  PF a FF UJEP vyhlásila děkanské volno, děkan PřF se na 
doporučení kolegia připojil a vyhlásil na tento den pro studenty PřF také děkanské 
volno. 

3. Proděkanka Žižková informovala: 
- Nový bakalářský obor „Matematická informatika“ se už nedostal do Učitelských 

novin, ale bude v informacích o 1. kole přijímacího řízení 2009/2010, 
- imatrikulace byly z původního termínu 15. 10. 2008 přeloženy na 22. 10. 2008 

(středa) ve 14 hodin ve velké aule PF, do 20. 10. 2008 na děkanát nahlásit z každé 
katedry zástupce do taláru, 1. ročníky mají v tento den od 11 hodin zrušenou výuku, 

- do 6. 11. 2008 dodat na studijní oddělení návrhy na prospěchová stipendia, 
- pro studenty PřF platí od 15. 9. 2008 nový Studijní a zkušební řád PřF, pro studenty 

PF platí nadále Studijní a zkušební řád UJEP, bude připravený leták s rozdíly mezi 
studijním řádem UJEP a PřF, 

- výuku anglického jazyka pro zaměstnance bude i v letošním roce zajišťovat Mgr. 
Mashková, výuka bude probíhat od 29. 10. 2008 od 11 do 13 hodin, pro neakademické 
pracovníky je výuka povinná, 

- počet studentů k 2. 10. 2008  - z 1135 uchazečů  bylo přijato 730 a do prvních ročníků 
se zapsalo 479 studentů. 

4. Proděkan Pavlík informoval: 
- Do 24. 10. 2008 je možnost na oddělení pro vědu PřF podávat návrhy titulů do Acta   

Universitatis, rektorát hradí vydání titulů s nákladem až do 200 kusů, v tomto smyslu 
platí od 1. 10. 2008 nová směrnice rektorky č. 9/2008 k ediční činnosti, 

- na oddělení pro vědu PřF zasílat (v elektronické podobě) do 7. 11. 2008 návrhy na 
ceny rektorky, návrhy na novou cenu rektorky za nejhodnotnější knihu zaslat přímo na 
rektorát do 30. 10. 2008, statut této ceny je na www stránkách univerzity, 

- do 30. 11. 2008 podávat návrhy na projekty do IGA PřF,  
- do 31. 12. 2008 je možnost pro studenty doktorských studií podávat návrhy do IGA 

UJEP přímo na rektorát UJEP (na návrhu je však nutný podpis děkana), 
- proděkan poděkoval katedrám za doplnění podkladů pro jejich hodnocení (publikační 
činnost 2005-2007), 

- čínská agentura se obrátila na proděkana s možností uvádět PřF UJEP ve svých 
materiálech na www stránkách jako univerzitu, kde mohou v zahraničí studovat čínští 
studenti. 

5. Proděkan Balej informoval: 
-    Byly podány dva projekty (OP VK a centralizovaný RP 09; řešitel prof. Rusev-VŠB   

   TU)     .    vybavení videokonferenční místnosti 
.    rozvoj moderní formy přednášek formou videofilmů, 

- v 7. RP vyšly dvě výzvy (životní prostředí a regiony znalostí), podrobnosti na 
www.FP7.cz, 

- bude vypsáno mimořádné výběrové řízení na obsazení místa za dr. Kořínkovou (MD) 
na katedře biologie, 

- proděkan zašle e-mailem návrh Organizačního řádu PřF, možnost připomínkovat do 
15. 11. 2008, 

- na PřF se prezentovala firma Tectra, která nabízí výukové pomůcky technických 
předmětů – v případě zájmu kontaktovat proděkana, 

- z Pegasus mail na Group Wise přešly již katedry geografie a biologie (částečně 
katedra chemie), důrazná žádost ostatním katedrám (vzhledem k přechodu celé UJEP 
na nové adresy: jmeno.prijmeni@ujep.cz a k následnému odstavení Pegase): je nutné 
se co nejdříve (nejdéle do konce října) dohodnout s ing. Plachým (CI) na konzultaci 
k novému programu a na jeho následné instalaci 

     -  je možno individuálně nastavit kapacitu schránek 
                          -  s veškerými výhodami nového programu seznámí členy katedry ing.   



                             Plachý. 
6. Tajemník informoval: 

-    Upozornil na platnost nových směrnic a apeloval na vedoucí kateder, aby se zněním 
směrnic seznámili své pracovníky. 

      -    Čerpání FRIM v letošním roce: 
·    Na kapalinový chromatograf nebude vyčerpáno plánovaných 3,1 mil. Kč,   
     ale pouze 1,5 mil. Kč, 
·    doplnění plánu FRIM:  1)  500 tis. Kč na nákup služebního vozidla  
                                                Škoda Roomster, 

2) 500 tis. Kč na realizaci laboratoře katedry 
biologie, 

3) 990 tis. Kč jako spoluúčast PřF na realizaci 
projektu na revitalizaci pozemku katedry 
biologie. 

                           Kolegium souhlasí s předložením doplnění čerpání FRIM AS PřF UJEP. 
- k datu 31. 10. 2008 proběhne v listopadu každoroční inventarizace majetku UJEP, do 

5. 12. 2008 musí být inventura odevzdaná na rektorátě, 
- v zájmu zdraví studentů na katedře biologie kolegium odsouhlasilo uzavření hlavního 

vchodu, nad kterým je v havarijním stavu přístřešek, 
- při řešení projektů je za jejich udržitelnost zodpovědná fakulta. 

7.   Dr. Sýkorová Dvorníková informovala:   
            -    ve dnech 28. a 29. 11. 2008 (pátek, sobota) proběhne na naší fakultě propagační akce   
                 pro veřejnost s pracovním názvem „Den PřF“, 
            -    na pondělí 15. 12. 2008 v 17:30 hod. je naplánované tradiční předvánoční setkání      
                 pracovníků PřF. 

      8.   Různé: 
             -   Prof. Nezbeda upozornil na nedodržování limitu 18 kreditních bodů ve společném   
                  základu dvouoborových studií, bude vyjasněno s proděkankou Žižkovou, 
             -   doc. Hajer informoval kolegium o úspěšném průběhu výstavy masožravých rostlin  na   
                 katedře biologie v září 2008, nabídl katedrám možnost vystavení svých posterů, 
             -   dr. Švec požaduje informační tabuli na dislokované pracoviště ve Varnsdorfu – zajistí   
                 tajemník, 
             -   dr. Švec upozornil na neoprávněné parkování studentů ve vnitřním areálu České      
                  mládeže – tajemník bude tuto záležitost znovu projednávat s PF, 
             -   příští kolegium děkana bude 11. 11. 2008 ve 13 hodin v zasedací místnosti č. 504. 
 
 

 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


